
  
  

  

Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K 

Seja Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS dne 11. 1. 2012 ob 15:00 v seminarski sobi F5 

  

Prisotni: M. Gams, J. Jakofčič, M. Koželj, R. Ponikvar, J. Pungerčar, T. Ručigaj, M. Štraus, G. Tavčar, 
I. Zajc, D. Zupančič. 

Odsotnost zaradi službene obveznosti, dopustov so opravičili: I. Falnoga, A. Fekonja, C. Filipič, Z. 
Jernejc, G. Kramberger, R. Pergarec. 

  

1.      Pregled in potrditev zapisnika seje z dne 21. 12. 2011 

Zapisnik je bil sprejet brez pripomb, s tem, da je I. Zajc je opozoril, da je potrebno zapisnike 
pošiljati vsem članom SVIZ/IJS po elektronski pošti in jih razobesiti na oglasne deske, ki se 
nahajajo v prostorih IJS. 

2.      Tekoča obvestila: 

I. Zajc je poudaril vprašanje urnika obiskov v Atlantisu. Ugotavljamo, da je dopoldanski termin 
med tednom nezaseden (kar je logična posledica delovnih obveznosti), sobote in nedelje so 
zapolnjene. Da bi izboljšali zasedenost smo iskali možnosti za primernejšo razporeditev terminov 
obiskov. 

Sedaj veljavni urnik za vse dni v tednu:                                  Predlogi za novi urnik (delavnik): 

9:00  do 15:00                                                       želeli bi med 9:00 in 16:00 

15:00 do 20:00                                                      želeli bi med 16:00 in 19:00 

20:00 do 23:00                                                      želeli bi med 19:00 in 23:00 

Predlogov je bilo še več, preveriti moramo, kaj se da storiti. 

Skušali se bomo dogovoriti, da bi prestavili večerno uro iz 20:00 na 19:00, da bi udeleženci v 
večernih urah lahko dlje uporabljali Atlantisove bazene (sedaj delujejo ob delavnikih le do 21h), 
oziroma bomo z G. Krambergerjem, ki je sestavil program za vpisovanje evidence uporabe 



Atlantisa, ugotovili, ali je mogoča ob delavnikih drugačna razporeditev terminov kot za sobote, 
nedelje in praznike. 

  

3.      Razno 

Čakamo spisek posameznih vprašanj v zvezi z vstopnimi karticami. Iz sekretariata so obljubili 
dodatna navodila.  Vodstvo IJS se je pred uvedbo vstopnih kartic dogovorilo s SVIZ/IJS, da ne bo 
prišlo do nezaželenih sprememb pri evidenci prisotnosti. Ugotavljamo, da se je vodstvo IJS držalo 
tega dogovora, tako da so se ohranili dosedanji pogoji evidentiranja, le da so sedaj v elektronski 
obliki. 

Po 5 letih je SNG Opera in Balet, Ljubljana, odprla prenovljena vrata svojega hrama, zato smo 
obnovili letno naročilnico za nakup kart v tej eminentni ustanovi. Naše člane bomo o tem obvestili 
po elektronski pošti in na oglasni deski.  

V mesecu januarju 2012 želimo povabiti na sestanek direktorja, za katerega moramo pripraviti 
vprašanja v zvezi z aktualnimi vprašanji o razvoju in poslovanju IJS. Vprašanja zbira M. Gams. 
Naslednja seja IO SVIZ/IJS  bo 25. 1. 2012, uro in kraj dogodka pa bomo sporočilo kasneje. 

                                                               

Seja je bila končana ob 16:00. 

Sejo je vodil M. Gams in sovodil D. Zupančič                                     Zapisala: Metka Štraus 

  

Ljubljana, 16. 1. 2012 

  
Poslano:           - vsem članom IO SVIZ/IJS 

                        - vsem članom NO SVIZ/IJS 

                        - predsedniku ZS IJS 

                        - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 
                        - direktorju IJS 

                        - v. d. sekretarke IJS    
 


